
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 542 af 4. juni 2024 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Kathrine Waage 
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SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 542
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvornår undersøgelsen, der nævnes i besvarelsen af SAU alm. del  

– spørgsmål 467, er iværksat, og om Motorstyrelsen har tænkt sig at inddrage de dele af  

branchen, som i dag mangler adgang til de nødvendige priser, for at sikre, at en fremtidig  

løsning vil løse det problem, som selvanmelderne står med i dag? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Motorstyrelsen: 

 

”Undersøgelsen af, hvordan Motorstyrelsen kan udstille oplysninger om markedsdan-

nende nypriser for brugte køretøjer for aktører i bilbranchen er påbegyndt i februar 2024.  

 

Der er dialog med brancheaktører om, hvordan løsningen bedst muligt kan understøtte, 

at selvanmelderne lettere kan tilgå de oplysninger, som bruges ved beregningen af regi-

streringsafgiften for brugte køretøjer.” 
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